
Mateusz Czerniak, WP Tech :Ale z drugiej strony Lasy Państwowe twierdzą, że 
"lesistość  całej  Krainy  Karpackiej  podwoiła  się",  a  Minister  Woś  mówił  w 
rozmowie z WP, że "na miejsce jednego wyciętego drzewa rośnie setki innych".

Prof.  dr  hab.  Bogdan  Jaroszewicz,  biolog,  kierownik  Białowieskiej  Stacji 
Geobotanicznej  Uniwersytetu  Warszawskiego,  wicedyrektor  Białowieskiego 
Parku Narodowego w latach 2000-2005 :
Niestety to nie są działania równoważne.
W Polsce tzw. wiek rębności drzew, czyli to ile mają lat, kiedy się je wycina, wynosi 
dla  większości  gatunków mniej  niż  100.  I  załóżmy,  że  wycinamy jakiś  80-letni 
drzewostan i sadzimy na jego miejsce nowy las, a drewno ze starego, w którym jest 
skumulowany węgiel,  przeznaczamy na produkcję np. opału,  papieru,  mebli  albo 
innych krótkotrwałych produktów – bo większość drewna używa się  właśnie do 
tego.  W ten sposób węgiel  zawarty w tym drewnie już po kilku miesiącach lub 
latach trafia z powrotem do atmosfery w postaci CO2.
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